

Surrogacy in Albania

阿尔巴尼亚代孕项目介绍



An inclusive, legally structured pathway to parenthood in Europe.

在欧洲实现家庭梦想的包容性与法律保障路径。



Introduction 项目介绍

Albania is one of Europe's most accessible and cost-effective surrogacy destinations. Surrogacy in Albania is a legal and increasingly popular option for individuals and couples from around the world, offering a unique opportunity for those on their journey to parenthood. With no stringent surrogacy laws, the process here is inclusive of all family structures, ensuring that everyone, regardless of marital status or sexual orientation, can fulfill their dream of having a child.

阿尔巴尼亚是欧洲较为开放且具有性价比的代孕目的地之一。代孕在当地具有法律基础，并逐渐成为全球家庭的重要选择。整体法律环境相对灵活，支持多种家庭结构，无论婚姻状况或性取向如何，都可探索成为父母的可能性。

We are committed to seamlessly guiding you through each stage of the process, linking you with premier clinics and legal experts, all to help realize your dream of becoming parents in the beautiful surroundings of Albania.

我们致力于全程协助准父母完成每一个阶段的流程，对接优质医疗机构与法律专家，帮助您在阿尔巴尼亚实现家庭梦想。

Legal Aspects of Surrogacy 法律框架

The primary legal reference to surrogacy in Albania is found in Article 261 of the Family Code, which equates surrogacy adoption to general adoption processes. This requires intended parents to undergo a post-birth adoption procedure, involving Adoption Committee approval and a court hearing to establish full legal parentage.

阿尔巴尼亚代孕主要依据《家庭法》第261条，该条将代孕相关收养视为普通收养程序。孩子出生后，准父母需完成正式收养程序，包括收养委员会审批及法院听证，以确立完整法律亲权。

Furthermore, birth certificates initially list the surrogate mother and the genetic father, necessitating additional legal steps for intended parents to fully assert parental rights.

出生证明初始登记通常包括代母及遗传父亲信息，准父母需通过额外法律程序完成最终亲权确认。

Due to these complexities, professional legal and agency guidance is essential to safeguard intended parents' rights.

鉴于法律流程的复杂性，建议在专业机构协助下进行安排，以保障准父母权益。

Couples & Individuals We Help 适用人群

Heterosexual Intended Parents

异性夫妻

Whether facing infertility or genetic concerns, options include using your own eggs and partner's sperm or donor assistance.

针对不孕或遗传风险家庭，可选择自卵自精或捐赠方案。

Same-Sex Intended Parents

同性伴侣

Surrogacy in Albania offers a compassionate and inclusive pathway supported by advanced reproductive technology.

提供包容性辅助生殖路径与先进医疗技术支持。

Single Male Intended Parents

单身男性

Single men may opt for egg donation (anonymous or known), fertilization with intended father's sperm, and gestational carrier transfer.

可通过匿名或指定卵子捐赠，与父亲精子结合后植入代母。

Cancer Survivor Intended Parents

癌症康复家庭

Options include IVF using preserved gametes or egg donation if fertility preservation was not possible.

可使用保存的生殖细胞进行IVF，或选择卵子捐赠方案。

International Intended Parents

国际家庭

No nationality-based restrictions. Full legal and medical coordination is provided.

无国籍限制，提供完整法律及医疗协调支持。

HIV+ & AIDS Intended Parents

HIV阳性家庭

Medical considerations include viral suppression, sperm processing, and effective medication management.

需进行病毒抑制、精子洗涤及抗病毒治疗管理。

Program Options 项目方案

Frozen Embryo Transfer (FET) Program

FET 冷冻胚胎移植项目

Designed for intended parents with existing frozen embryos

适用于已有冷冻胚胎的家庭。

Requires preparation of documentation and safe embryo shipment.

需准备文件并安全运输胚胎。

Includes regulatory compliance and local permissions

合规审批与当地许可。

Surrogate preparation for embryo transfer.

代母准备及胚胎移植流程。

Embryo transfer procedure

胚胎移植操作。

Ongoing pregnancy monitoring and updates

孕期持续监测与更新。

Ensures legal and ethical compliance throughout.

确保全程合法合规。

Guaranteed Program

保障型项目

Unlimited IVF cycles with ICS.

不限次数IVF周期与ICS。

Multiple embryo transfer attempts

多次胚胎移植机会。

Surrogate insurance coverage

代母保险保障。

Preimplantation Genetic Screening (PGS) where available

可包含胚胎基因筛查（视政策）。

Full medical and legal coordination.

全程医疗与法律协调支持。

Comprehensive pregnancy management support.

完整孕期管理服务。